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Vragen van het lid Futselaar (SP) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht dat studenten weinig gebruik maken van inspraak 
(ingezonden 27 november 2018). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het onderzoek van het ISO, LSVb en de SP waaruit blijkt 
dat verkiezingen voor opleidingscommissies weinig plaatsvinden, een groot 
deel van de opleidingscommissieleden onbekend is met een belangrijk aantal 
nieuwe advies- en instemmingsbevoegdheden en een aanzienlijk deel van de 
opleidingscommissies nog steeds geen volledige ambtelijke ondersteuning 
krijgt?1 2 

Vraag 2
Welke stappen gaat u zetten om er zorg voor te dragen dat de aanbevelingen 
uit het onderzoek worden uitgevoerd? 

Vraag 3
Bent u bereid om de werking van de Wet Versterking bestuurskracht te 
bestuderen en te inventariseren wat de knelpunten zijn? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 4
Bent u bereid om instellingen aan te spreken op het feit dat verkiezingen van 
leden van opleidingscommissies weinig plaatsvinden? Bent u het met de SP, 
ISO en LSVb eens dat hierdoor het democratisch gehalte van opleidingscom-
missies in het geding is? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 5
Hoe gaat u samen met de instellingen er voor zorgen dat leden van oplei-
dingscommissies bekend raken met al hun bevoegdheden? Kunt u dit 
toelichten? 

1 https://www.nrc.nl/nieuws/2018/11/23/student-maakt-maar-weinig-gebruik-van-extra-inspraak-
a2756331

2 Rapport Opleidingscommissies
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Vraag 6
Bent u bereid om instellingen aan te spreken op het feit dat een aanzienlijk 
deel van de opleidingscommissies geen volledige ambtelijke ondersteuning 
krijgt? Kunt u dit toelichten?
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